
 
 
 

 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN COLLEGE(LEDEN)           IN TE DIENEN BIJ GRIFFIE      
Art. 41 RvO 
 
           

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Goeree-Overflakkee. 
 

 
Datum: 12 mei 2025 
 

 
Onderwerp: Herhaaldelijke storing Haringvlietbrug 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Is het college op de hoogte van de storing van 11 mei jl. en deelt het de zorg dat deze 
stremming onderdeel is van een structureel probleem, ondanks de recent uitgevoerde 
renovatie? 
 

2. Wat is het college bekend over de aard en omvang van de uitgevoerde renovatie, en de 
mate waarin deze werkzaamheden bedoeld waren om storingen zoals deze te 
voorkomen? 
 

3. Heeft het college inmiddels contact opgenomen met Rijkswaterstaat over deze 
specifieke storing, en zo ja: wat was hun toelichting en hoe kijken zij naar de lange duur 
van het herstel? 
 

4. Welke concrete stappen gaat het college nemen om ervoor te zorgen dat 
Rijkswaterstaat doordrongen raakt van het vitale belang van de Haringvlietbrug voor o.a. 
Goeree-Overflakkee en de structurele betrouwbaarheid van de brug alsnog garandeert? 
 

5. Is het college bereid om samen met andere getroffen gemeenten en de provincie Zuid-
Holland een gezamenlijke, krachtige oproep richting Rijkswaterstaat en het ministerie 
van Infrastructuur en Waterstaat te coördineren en aan te dringen op een structurele 
oplossing die daadwerkelijk een einde maakt aan de herhaalde storingen? 
 

6. Is het college bereid de gemeenteraad actief op de hoogte te houden van de 
vervolgstappen en de reactie van Rijkswaterstaat? 
 

7. Is het college bekend met de gebrekkige informatievoorziening tijdens de stremming van 
11 mei, en de afwezigheid van elementaire ondersteuning zoals het uitdelen van water? 
Maar ook bijvoorbeeld het tijdelijk tolvrij maken van de Kiltunnel. Zo ja, acht het college 
dit acceptabel en hoe wordt hierop actie ondernomen richting Rijkswaterstaat en/of de 
Veiligheidsregio?  

 



 

 
Toelichting:  
 
Op zondag 11 mei 2025 was de Haringvlietbrug opnieuw in beide richtingen gestremd. 
Wederom stonden weggebruikers, waaronder inwoners van onze gemeente, langdurig vast. 
Dit keer in de brandende zon. Wat deze situatie bijzonder zorgelijk maakt, is dat de brug nog 
maar recentelijk gerenoveerd is. Toch blijken de storingen niet verholpen, en neemt het 
vertrouwen door deze storingen in een goed functionerende verbinding verder af. 
 
De Haringvlietbrug is een van de weinige hoofdverbindingen van en naar onze gemeente. 
De herhaalde stremmingen hebben directe gevolgen voor de bereikbaarheid, economische 
ontwikkeling en het dagelijks leven van onze inwoners. Hoewel Rijkswaterstaat formeel 
verantwoordelijk is voor het beheer van de brug, mag dit het college er niet van weerhouden 
om krachtig op te treden in het belang van onze gemeenschap. 
 
Daarnaast viel op dat er tijdens de stremming nauwelijks sprake was van actieve 
informatievoorziening of zichtbare hulpverlening. Er zijn meldingen dat mensen urenlang 
zonder informatie of basale ondersteuning, zoals drinkwater, vaststonden in de hitte. Dit 
roept vragen op over de coördinatie en inzet van crisisorganisaties bij dergelijke 
verstoringen. Ook zijn er geen maatregelen genomen zoals het tolvrij maken van de Kiltunnel 
tijdens de storing. 
 
Wij roepen het college dan ook op om alles in het werk te stellen, samen met andere 
betrokken gemeenten, om Rijkswaterstaat stevig aan te spreken op het blijvende falen van 
deze cruciale infrastructuur, en aan te dringen op een duurzame oplossing. 
 

 
Indieners: 
 
Ellen van Rossum,                               Erwin Guijt, 
raadslid CDA                                        raadslid SGP 
 

 


